
Smart City Forum 

Wiceminister Puda przypomniał o konkursach skierowanych do samorządów finansowanych z funduszy unijnych oraz funduszy
norweskich. Ich  ideą jest  tworzenie miast jako przestrzeni przyjaznej do życia, za pomocą inteligentnych rozwiązań.

Natomiast wiceminister Waldemar Buda wziął udział w dyskusji panelowej „Miasto – Prosument”, która odbyła się drugiego dnia forum.
Rozmowa dotyczyła między innymi znaczenia rozwoju odnawialnych źródeł energii, innowacyjnych metod magazynowania energii w
mieście oraz wykorzystania formuły PPP w finansowaniu działań z zakresu poprawy efektywności energetycznej i ochrony środowiska.

 

Więcej informacji na stronie:

https://www.gov.pl/web/fundusze-regiony/kierownictwo-ministerstwa
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